
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2022-09-21 

 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Inge Arvidsson, Susann Evertsson, Charlotta Nilsson 

Skarin, Christer Martinsson, Magnus Skott och Jeanette Sigenstam. 
 
 
 
  
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 
 
2. Genomgång av föregående protokoll. 
 
3. Avstämning kommittéerna: 
 
 

• Barn- och ungdomskommitté: det är ca 70 barn/ungdomar inskrivna i träningsgrupperna 
nu. Det är positivt att några fler barn tävlat efter våran egen hemmatävling, Trastenracet. 
Dela upp i mindre träningsgrupper för ökad möjlighet till LOK-stöd för ledare? Sista 
MTB-träningen nästa vecka med avslutning med stafett och fika.  
Fortsatt träning på måndagar planeras med löpning, troligen i 2 grupper. 
 

• Stugkommitté:  
Takrännor, stuprör inte fixat ännu. Läckan i taket är åtgärdad. Städ/röj i gamla 
pannrummet planeras. Fläktar i omklädningsrummen fixade. Varmvattnet i damduschen 
är något bättre efter tillsyn. Byte av el/elcentral utanför scenen? Inge kollar upp 
kostnader. 
Fortsatt bastubad på våra arrangerade träningar. Klubben har bundet elavtal. 
Stugan utlånad; 
22/9 Naturskyddsföreningen, svampträff. 
4/10 Jaktlaget 
12/11 Emil Lindgren 
31/12 Martin Nyman 

 

• Cykelkommitté: landsvägsträningen avslutad för säsongen. MTB-träningen kommer att 
fortsätta under hösten. Beng-Olof kommer att hålla i Watt-träning på Corpus för IK 
Trastens medlemmar med start 1/11 kl.18.00. Corpus tar ingen kostnad för detta men 
önskar reklam i utbyte. Tommy kontaktar Jan på Corpus. 
KM-MTB, oklar om hur det blir i år. 
 

• Skid- och löpningskommitté: inget nytt att rapportera. 
 

• Ban- och spårkommitté: arbetsdag planeras i oktober för att bla röja spåren/skidspåren. 
Utbyte av beslysningen på elljusspåret ej klart. 
Hur fungerar belysningen på elljusspåret? Ska det endast vara tänt vid Trastens 
arrangerade träningar på måndag och torsdag och inte möjlig att tända för allmänheten? 
Hur går det i så fall att lösa? 
 

• Kassör: Fortsatt god ekonomi. Startavgifter mm från Trastenracet inkommit på ca 40.000 
samt 119.000 i sponsorintäkter. 
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• Klädansvarig/shop: Klädshopen är öppen fram till 2/10. Leverans v.46. 
 
 

 
4. Klädpolicy: Beslut tas om att det är OK att ha egna sponsorer på Trastens klubbkläder för satsande 

medlemmar efter godkännande från styrelsen. Trycket skall då helst lösas via Trimtex alt. annan 
lämplig för bästa design. 
 

5. Framtidsdagar: aktuellt i januari 
 
6. El-MTB: Klubben bedriver ingen träning för el-MTB men beslut tas att el-MTB får nyttjas på IK 

Trastens spår och delta på vanlig MTB-träning. 
 
7. Utbildning: Frida kommer att gå på ungdomsledarutbildning MTB. Lovis och Alva skall gå digital 

ledarutbildning. Charlotta, Tommy och ev. Simon K och Martin N skall gå digital 
tävlingsledarutbildning. 

 
8. Trastenracet: fungerade sammantaget mycket bra. Skall en mindre tävlingskommitté bildas som jobbar 

vidare med utveckling av arrangemanget tex. förbättringar av banan mm. fram tills nästa år? 
 

9. Hemsidan: Charlotta har i dag maila Laget.se men inte fått svar ännu. Börja med ”gratis-varianten” till 
att börja med, uppdatera oss vid behov. Charlotta kontaktar Martin Lögren för att fråga om hans 
engagemang i hemsidan nu och framöver. Går det att spara över material från nuvarande hemsidan? 
Fortsatt diskussion på kommande möte. 
 

10. Nästa styrelsemöte:  9/11 kl.18.30-20.00  
 
    
 
Vid protokollet 
Jeanette 


